
Beste raadsleden, 

  

Op 27 mei jl. bent u in het kader van het onderzoek van de rekenkamer naar voorzieningen i.r.t. 
bevolkingsgroei uitgenodigd voor een raadsgesprek. De centrale vraag van het onderzoek is: Hoe 
wordt in het beleid van de gemeente Rijswijk geanticipeerd op de groei van de bevolking en hoe zorgt 
de gemeente ervoor dat voorzieningen op een adequaat niveau blijven? Verschillende raadsleden 
hebben aan het raadsgesprek deelgenomen. Aangezien niet iedere fractie bij dit raadsgesprek was 
vertegenwoordigd, wil de Rekenkamer u graag de gelegenheid geven om per fractie alsnog input 
mee te geven voor het onderzoek. Dat kan door een korte schriftelijke reactie te geven op de 
onderstaande vragen: 

• Op welke wijze moet de gemeente Rijswijk volgens u in het voorzieningenbeleid anticiperen 
op de toekomstige bevolkingsgroei? Welke speerpunten moeten hierbij centraal staan? 

• Hoe wilt u bij nieuwe (gebieds-)ontwikkelingen betrokken worden bij de te maken 
afwegingen over voorzieningen? 

• Welke andere wensen, verwachtingen of ervaringen over het voorzieningenbeleid van de 
gemeente Rijswijk wilt u delen met de onderzoekers? 

  

U kunt uw reactie richten aan Robert Klaassen, projectleider van het onderzoek, via 
robert@necker.nl. We ontvangen uw reactie graag uiterlijk op 1 juli 2024. Mocht u nog andere 
vragen of opmerkingen hebben t.a.v. het onderzoek, kunt u die ook via dit mailadres aan de 
onderzoekers meegeven. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

L.M. (Robert) Klaassen MSc 

[M] 06-199 20 550  

  

Necker van Naem | Democratie maak je. 

[T] 030-23 34 131 

  

Volg je ons op twitter? @neckervannaem 

  

Nieuwsgierig? Je vindt me op LinkedIn en op Twitter . 
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